
 

 

10-02-2023 Verslag informatieavond FCI Obedience 

  
Aanwezig: Ton Hoffmann (tevens KC Rotterdam), Edwin Rademakers (tevens KC de 

Kempen), Cor van Dort, Maria Groot (cie), Sjoerd Sijmonsma (URV), Gerard Tomassen (KC 

Zeist), Michèle Tafijn, Bas Peschier (RvB), Meike Heijmans (KC Oss). 

Afzeggingen: KC Gorcum, KC Scheldezoom en KC Brummen 

 

 
1. Ton opent de vergadering om  19:50 

- Mededelingen: Versturing uitnodiging ging niet soepel, voortaan wedstrijdsecretariaten 

ook aan schrijven. Nu al datum voor 2024 vastzetten. Eventueel combineren met 

seminar of training om meer mensen te trekken.  

- Hoe secretariaat vergadering leuker te maken? 

2. Ingekomen stukken: mail van Sjoerd en vraag van Lia 

3. Verslag vorige vergadering nagelopen en vastgesteld. 

4. 2 april a.s. komt bijscholing voor ringstewards, met een trainingsdag in Zeist, is al naar de 

stewards gecommuniceerd. Vorig jaar is de training afgezegd omdat er geen datum was te 

vinden. Wel is er een avond online geweest. Gelijk een datum prikken voor de volgende keer. 

5. Prijs wedstrijden: is nu 20,00 €, afdracht 5,70 €. Prijs blijft gelijk. Alles wordt al duurder. 

6. Evaluatie nieuwe reglementen. 

- Zitten nog wat typos’s in. 

- Hoe zit het als Sjoerd een buitenlandse KM wil uitnodigen? In overleg met de cie, als die 

akkoord, bericht naar RvB. 

- Volgens reglement: Eerste wedstrijd dient de hond gemeten te worden (schofthoogte), 

komen ook in licentiebestand. Bij ons in cm. Bij OB3 ook in logboek. Hond die voor het 

eerst komt, zou standaard gemeten moeten worden. Bij WK niet gemeten, zou Ton er 

wel in willen hebben. Exacte maat niet nodig, ook kan maat horde worden aangegeven 

met beugels. Zou bij horde aantikken of niet kunnen schelen in punten. 

- Kunnen buitenlanders hier lopen? Buitenlanders kunnen account aanmaken als gastloper 

met gastlicentie voor een jaar (gratis). Als ze deel willen nemen aan Nederlandse 

competitie, dan volledige licentie nodig. Geen NK en WK, wel diploma te halen. Wel 

werkboekje nodig uit het land waar je woont. Je hoeft niet in NL te wonen. Buitenlandse 

resultaten moeten wel verwerkt kunnen worden. OB1, 2 of 3 zijn internationale FCI 

programma’s, zou moeten kunnen. 

- Hoogtesprongen, gesloten moet vanaf 10 cm zijn, volgens reglement. Komt bijna niet 

voor. Dichte sprong vanaf 20 cm, open vanaf 30. Voor alle KCs. 

- Volgprogramma’s vaak langer dan volgens de reglementen. Tijden worden aangegeven 

niet als ca, maar als maximaal. Ras en persoonsafhankelijk en afhankelijk van tempo. 50 

seconden erover heen is wel te veel. Moeten we meer opletten. Ligt bij stewards. 

7. Kalender 2023: staat op de site, tot NK is hij vol, vanaf augustus t/m oktober ook vol. 

Waarom is het seizoen korter? NK was tweede pinksterdag, te kort tijd tussen NK en WK voor 

OB3. Dus nu NK met Hemelvaart en NK verplichte wedstrijd. Nu ligt het stil van mei tot 

september, net als het mooi weer is. Is afhankelijks van WK data. Dit jaar was 19 augustus 

eerste wedstrijd, kregen we niet vol. Ook eens in juli een wedstrijd georganiseerd, was 



 

 

hartstikke vol. In de zomer ook  zijn er ook andere wedstrijden zoals Nederland Duitsland, 

polderbokaal en European Open. De KCs mogen wel een wedstrijd organiseren in de zomer, 

dat staat ze vrij. Eventueel informatie-avond ook in wedstrijdkalender vermelden. En op 

Facebook melden. 

8. Uitleg Bas: uitbreiden wat we online kunnen doen met meerdere sporten. Licenties, kalender 

(vanaf 2024), doel online inschrijvingen en uitslagen verwerken. KCs kunnen via de site een 

account aanmaken en de wedstrijden beheren. Excelbestand vast voor-gegenereerd, door 

RvB. Na wedstrijd weer in te lezen. Wel mogelijk om later nog mensen met licentienummer 

in te voegen. Kalender en uitslagen en standen zijn altijd te zien. Ook wedstrijden aanvragen 

via het portal, dan naar Cor en Ton. Ook later betalen via de site. Inloggen wedstrijd kiezen 

en afrekenen. Via een payment provider (Cardgate) te betalen. De KC krijgt alleen 

inschrijfgeld, afdracht gaat automatisch naar RvB. Agility heeft het al. Inschrijven kost 27 

cent, betaalt de RvB. Bij afmelden -1 euro. Tot 2 weken voor wedstrijd geen geld meer terug. 

Voor buitenlanders kan het ook nog via overschrijving, anders via hun betalingssysteem. RvB 

communiceert met KCs hierover. Ook na sluitingstijd nog in te schrijven via de vereniging. De 

KCs hoeven niet zelf in te schrijven bij Cardgate, gaat via RvB. Uiteindelijk verdwijnt onze 

wedstrijdkalender en gaat op in de RvB kalender. Geldt uiteindelijk ook voor examens, 

moeten hondenlogboek hebben dus staan bij de RvB geregistreerd . Kosten examen bepaalt 

de KC. Aanvraag voor examen kost KC een vast bedrag.  

Soms schrijven mensen in voor een te hoge klasse. Kan straks niet meer. Als de hond is 

geregistreerd, en een account is aangemaakt (je krijgt dan combinatienummer), dan hoef je 

geen licentie aan te vragen, zit je wel in het systeem. Voor eind dit seizoen gaat Bas met 

examens beginnen, in 2024 alles voor Obedience in het systeem. 

9. Rondvraag: 

- Michèle: voor startlicentie moet iemand lid zijn van een KC, checken of het klopt en ze 

echt lid zijn, soms klopt dat niet. Hoeveel mensen van de URV hebben een startlicentie 

voor Obedience? Weet je meestal wel. Licentie gaat per sport. Nu ook per vereniging op 

te vragen in het systeem. Zou ook op Rayonvergaderingen moeten worden gezegd.  

- Cor: hoogtemeet beugels gaan via RvB. Ringstewardcursus lag even stil door huiselijke 

omstandigheden. Nu bezig met 2 verenigingen voor locatie, catering, etc. Datum volgt 

nog voor nieuwe stewards. Veel nieuwe stewards aangemeld, de vraag is in hoeverre ze 

ook voor wedstrijden inzetbaar zijn. Cor heeft ze afgebeld, de meesten zijn niet serieus. 

Als ze niet actief meedoen, geen diploma. Cie kan ook deel van de stewardopleiding 

betalen. Er waren 1 daagse cursussen, en tweedaagse. Minimaal 1 wedstrijd stewarden 

per jaar om je licentie te houden. 

- Gerard: had de steward vraag 

- Meike: had mensen voor stewardcursus voor eigen examens, 2-3 man voor Oss. 

Proberen uit omliggende verenigingen tot 10 vol te maken. Cor schrijft een stukje voor 

de Radar.  

- Sjoerd: In de Radar staat nog steeds Gedrag en Ggehoorzaamheid als sport, op laatste 

pagina. Is al een paar keer gemeld. Waarom staat NK niet op kalender bij Radar. Zouden 

we als cie moeten melden. Gebruik de Radar voor promotie. Gaat via Joan of Michèle. 

Staan ook emailadressen in die niet werken. 

- Wanneer komen de nieuwe KMs? Als ze opgeleid zijn via examens.  



 

 

- Weinig communicatie over 26 februari. Wedstrijd gaat gewoon door. Wie is de 

contactpersoon bij de manege? Zegt Sjoerd niet. Ton gaat komend weekend naar de 

wedstrijd van Sjoerd om te kijken en te praten.  

- Michèle: waarom komt de URV wel vol en de rest niet. Deels communicatie. Ligt ook aan 

locatie. Centrale locaties zijn makkelijker. Soms zijn en mensen die voortrekkers zijn voor 

een vereniging, bv vroeger Piet en Relie voor KC Hoogeveen. Als die wegvallen staat het 

stil. Soms zijn KCs erg op de centen, als een wedstrijd niet rendabel is doen ze het niet 

meer. De wedstrijd van de commissie is niet gepromoot, evengoed veel aanmeldingen. 

Sjoerd krijgt vragen en stuurt niet door naar de cie. 

- Pre-Beginners zijn we mee bezig. Staat op agenda volgende vergadering. 

- Maria stuurt mailtje naar Sjoerd voor contactgegevens manege. 

- Promotie Sport: zijn we mee bezig. Kan beter. Binnen de KCs is het niveau van 

instructeurs vaak laag. 

Datum volgend jaar: zondagmiddag 4 februari 2024, in Zeist, 14:00 met iets erbij organiseren. 
Denken we nog over na.  
 

Ton sluit om 21:40 de vergadering. 


